

# Referat.

## Bestyrelsesmøde afd.9 d.6 marts 23.

Tilstede Jørgen og John. Afbud fra Malene.

**1. Parkering.** I den sidste måned er der kommet 3 biler mere, derfor behov for flere pladser

Ideen med at indrette p.pladser på tørrepladsen må droppes, da det er det eneste sted viceværten kan skrabe evt. sne hen.

Alternative pladser er, forlængelse af pladsen hvor skraldespandene står og ud mod Østervej. Der skal dog først findes hvor skellet går til nabogrund.

Kunne der mon indrettes pladser på Østervej, til venstre for indgang til nr 2 ?

En anden mulighed er ved den sydlige ende af Østervej 2, evt. i forbindelse med en ny indgang til festlokalet.

Nyt skilt ved indgang til P-plads viser tydeligt at det er privat p-plads.


**2. Legeplads.** Legeplads ser godt ud efter renovering, men bruges ikke ret meget.

**3. Mødelokale.** Der er udarbejdet overslag på udførelse af arbejdet i forbindelse med lovliggørelse af lokalet. Det ser dyrt ud. Bestyrelsen vil gerne have et møde med Christian angående omfang m.v.

**4. Dørlåse.** Dørlåse i opgang 10 og 12 vil blive installeret sidst i marts

**5. Fibernet** vil lagt ind i alle lejligheder. Installation er gratis, men ved tilslutning og brug skal der betales.

  
Jørgen.fm.

  
John.best.medlem.